
هادی عقیلی، ستاره سابق سپاهان 
و مربی فصل گذشـــته تیـــم فوتبال 
گل گهر، ایـــن فصل در جمع مربیان 
شـــاغل در لیگ برتر حضـــور ندارد. 
او دربـــاره لیـــگ امســـال می گویـــد: 
»بـــا توجـــه بـــه کیفیـــت زمین هـــا، 
کیفیت بازی هـــا هـــم پایین تر آمده 
اســـت. تأثیـــرات این موضـــوع را در 
لیگ نخبگان آســـیا هـــم می بینید. 
اگـــر زودتـــر فکـــری نکنیـــم، دیگـــر 
جایـــی در لیـــگ  نخبـــگان نداریم. 
می گویند آنها بازیکنـــان گرانقیمت 
می آورنـــد، امـــا قبـــاً هـــم چنیـــن 
بازیکنانـــی بودنـــد و بـــه انـــدازه هر 
دوره ای، بازیکنـــان خارجی خوب به 
لیگ های عربســـتان، امارات، قطر و 
کویت می آمدند، امـــا الان می بینیم 
فاصلـــه بازیکنـــان بومی مـــان هـــم 
زیـــاد می شـــود، چـــون زمین هـــا و 
زیرســـاخت ها آنقـــدر ایـــراد دارد که 
عقـــب می افتیم. شـــما فکـــر کنید 
ایـــن روند در یک بـــازه زمانی طولانی 
اتفـــاق بیفتـــد، نه یـــک تک بـــازی؛ 
وقتـــی یک زمیـــن خوب نباشـــد که 
تمریـــن کننـــد، چطـــور می تواننـــد 
روی ایده هـــای تاکتیکـــی کار کنند؟ 

مجبور هســـتند همینطور وارد بازی 
شـــوند و بعد مـــن به عنـــوان مربی 
داد بزنم »پاس بـــده«. وقتی بازیکن 
نتوانســـته در تمرین پاس بدهد، در 
بازی چه کنـــد؟ نمی توانند و بهترین 
روش ایـــن اســـت کـــه از تـــوپ بلند 

اســـتفاده کنند.«
او عاقه ای بـــه صحبت درباره نتایج 
مورایـــس در ســـپاهان نـــدارد: »من 
همیشـــه می گویـــم دوســـت نـــدارم 
حتـــی ذره ای حاشـــیه بـــرای آن تیم 
ایجـــاد شـــود. درســـت نیســـت که 
کســـی در جایـــگاه مـــن دربـــاره آن 
تیـــم صحبت کنـــد. مـــن الان مثل 
بیننده ای هســـتم که دوســـت دارد 

تیمـــش ببـــرد.« امـــا نظـــر او درباره 
تیم ملـــی و امیر قلعه نویـــی: »آقای 
قلعه نویـــی شـــرایط ســـختی دارد، 
چون بایـــد تغییر نســـلی را همراه با 
رضایتمندی کل هـــواداران تیم ملی 
ایجـــاد کنـــد  و ایـــن خیلـــی ســـخت 
اســـت. مثل لیگ اســـت کـــه وقتی 
یـــک مربی بـــه بازیکنان جـــوان دور 
می دهـــد، تاوانـــی دارد. حـــالا فکـــر 
کنید آقـــای قلعه نویی بایـــد در اوج 
کار تیـــم ملـــی این حرکـــت را انجام 
بدهد. البته ســـرعت مهم نیســـت، 
مهم این اســـت که انجام می شود و 
زمان می برد. امیدوارم موفق شـــوند 

که می شـــوند.«

خبر   و مصاحبه

ششمین کلین شیت متوالی اخباری
محمدرضـــا اخباری کـــه عملکـــرد مناســـبی در بازی های 
ابتدایـــی فصل جاری در ترکیب گل گهر ســـیرجان از خود 
به نمایـــش گذاشـــته، مقابـــل ذوب آهن هـــم دروازه اش 
را بســـته نگه داشـــت و رکـــورد بی نظیـــر خـــود را ارتقا داد. 
اخباری که پیـــش از این در 5 بازی متوالـــی گل گهر دروازه 
خود را بســـته نگه داشـــته بود، مقابـــل ذوب آهن هم گلی 
نخـــورد تا ایـــن رکـــورد بـــه 6 کلین شـــیت متوالی برســـد. 
دروازه بان 31 ســـاله و باتجربه گل گهر سیرجان از مجموع 
7 مســـابقه امســـال تیمش در لیـــگ برتر تنهـــا یک بار در 
هفتـــه اول مســـابقات مقابل ملـــوان دروازه اش باز شـــده 
و بعـــد از آن دیگـــر گلـــی نخورده اســـت؛ آماری کـــه او را در 
صدر جدول بهتریـــن گلرهای لیگ برتر قرار داده اســـت.

 

بدهی ملوان کمتر از ۵۰ میلیارد تومان
تیم فوتبال ملـــوان با یک بازی معوقه و 15 امتیاز در رده 
دوم جـــدول لیگ برتر قرار گرفته اســـت. این در حالی 
اســـت که اوضاع مالی ملوان در فصل بیســـت وچهارم 
لیـــگ برتـــر اصـــاً خـــوب نیســـت. ایـــن باشـــگاه هنوز 
نتوانســـته حامـــی مالی جـــذب کنـــد، ضمـــن اینکه از 
فصل گذشـــته هم بدهی هایی دارد. بررســـی ها نشان 
می دهـــد بدهی فقـــط مربوط بـــه بازیکنـــان و مربیان 
فصل گذشته نیســـت بلکه برخی هتل ها، فروشگاه ها 
و مؤسســـاتی که خدماتی به این باشـــگاه شـــمالی ارائه 
کرده انـــد نیـــز مطالباتی دارنـــد. برخـــی گمانه زنی های 
غیررســـمی این مبلغ بدهـــی را 50 تا 60 میلیـــارد تومان 
ارزیابـــی کردنـــد. ناخـــدا غامرضـــا امینـــی مدیرعامل 
باشـــگاه ملوان می گوید: »باشـــگاه ملوان دارای بدهی 
اســـت، اما اجازه بدهید مبلغ دقیـــق آن را اعام نکنم. 

البتـــه بدهی کمتـــر از 50 میلیارد تومان اســـت.«
 

ذوب آهن : پنالتی ما دیده نشد
تیم ذوب آهن اصفهـــان در دقیقه ۸۵ صاحب موقعیت 
فوق العـــاده گلزنـــی شـــد کـــه پـــس از دفـــع محمدرضا 
اخبـــاری، باز هم می توانســـت به گل دســـت پیدا کند و 
در این بین صحنه ای مشـــکوک  به پنالتـــی رخ داد. پس 
از دفـــع دروازه بـــان گل گهـــر، مرتضی تبریـــزی مترصد 
اســـتفاده از ریباند موقعیت به دســـت آمده بـــود که در 
ادامه با تکل نادر محمدی ســـرنگون شد و توپ به کرنر 
رفت. با وجود اینکه در مســـابقه از سیســـتم کمک داور 
ویدیویی اســـتفاده می شـــد، این صحنه مـــورد بازبینی 
قرار گرفـــت امـــا داوران رأی بـــه ادامه مســـابقه دادند. 
باشـــگاه ذوب آهن از کمیته داوران تقاضا دارد که صحنه 
به وجـــود آمده را مورد بازبینی دقیق تـــری قرار دهد و در 
ایـــن خصوص پیگیری هـــای خود را انجـــام خواهد داد.

عبدی: اول فصل دقیقی را می خواستیم
مســـعود عبدی مالک باشـــگاه خیبـــر دربـــاره انتخاب 
ســـعید دقیقـــی بـــه عنـــوان جانشـــین مارکـــو اورلیـــو 
می گوید: »دقیقی را از ۲ ســـال پیش که رقیب مستقیم 
ما بود، می شـــناختم و فصل قبل هم کـــه خوب امتیاز 
گرفتنـــد. مـــا در ابتدای فصـــل با او صحبـــت کردیم اما 
شـــرایط مهیا نبـــود. الان در خدمت ایشـــان هســـتیم 
و تغییـــر ســـرمربی هـــم فرصـــت می خواهد . بـــه نظرم 
ایشـــان صاحب ســـبک هســـتند و ما از دقیقی حمایت 
خواهیم کرد.« او با اشـــاره به آکادمی باشگاهش اینطور 
می گویـــد: »الان تیـــم دوم مـــا کـــه در لیگ ســـه حضور 
دارد، از بازیکنان جوان اســـتفاده می کنـــد و آکادمی ما 
بزودی به ســـمت حرفه ای شـــدن مـــی رود تـــا بتوانیم 
هارمونی لازم را داشـــته باشـــیم و از دســـترنج خودمان 

اســـتفاده کنیم.«
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رویکـــرد شـــمس آذر بـــه رضـــا مهاجـــری کـــه 
خـــودش ســـریع ترین مربـــی اخراجـــی لیگ 
بیســـت و چهارم بـــود و پس از گذشـــت فقط 
چهـــار هفتـــه از ایـــن مســـابقات از خیبر جدا 
شـــد، از وقایـــع غریبـــی اســـت کـــه فقـــط در 
لیـــگ برتـــر ایـــران می تـــوان آن را نشـــان کرد. 
جالب تـــر اینکه او در شـــمس آذر جای ســـعید 
دقیقـــی را گرفته که اواســـط هفتـــه پیش این 
تیـــم قزوینی را تـــرک کرد تـــا هدایـــت خیبر را 
در دســـت گیـــرد و توصیـــف دیگـــر موجـــود از 
ایـــن رویداد این اســـت که بگوییـــم مهاجری و 
دقیقـــی جای شـــان را با چند هفتـــه تأخیر و به 
طـــور پس و پیش بـــا یکدیگر عـــوض کرده اند. 
هر جـــور به قضیـــه نگاه کنیـــم، باید بپرســـیم 
آیا فقط همیـــن 20 تا 25 مربی ای کـــه دائماً در 
لیگ برتر چرخ می زنند، در فوتبال کشـــورمان 
وجـــود دارند و اگر دارایی های مـــا در این زمینه 
بســـیار بیشـــتر اســـت، چـــرا در 15 ســـال اخیر 
پســـت  های مربیگری موجود دائمـــاً به همین 
نفـــرات می رســـد و بین آنها دســـت به دســـت 
می شـــود.  البتـــه در ایـــن بـــازه زمانـــی مربیان 
جـــوان و تازه تـــر و صاحـــب ابداعاتـــی ماننـــد 

دقیقـــی که وصفـــش آمد و 38 ســـال بیشـــتر 
ع 39 ســـاله و محمد ربیعی  نـــدارد، مازیـــار زار
42 ســـاله نیـــز ســـر بـــرآورده و وارد چرخه فوق 
شـــده اند اما اکثریـــت قاطع با همـــان مربیان 
بـــالای 50 و حتـــی بالای 60 ســـال و نام آشـــنای 
قبلـــی اســـت که هـــر فصـــل حداقل یـــک تیم 
را در دســـت می گیرنـــد. در این میـــان، ناکامی 
در اداره ایـــن تیم ها نیـــز، این مربیـــان را بیکار 
نمی کند زیرا همیشـــه باشگاه هایی هستند که 
در اواســـط یا اواخر فصل دنبال مربیانی نجات 
دهنـــده می گردنـــد تا بـــا مهارت های آنـــان در 
لیگ ماندنی شـــوند. به این ترتیب این گردونه 
همچنـــان می چرخـــد و همـــان مربیـــان یـــا از 
ابتـــدای فصل و یا در اواســـط و اواخر رقابت ها 
ســـکاندار تیمی می شـــوند و بیکار نمی مانند و 

کســـب درآمـــد می کنند.
 

همیشه تیمی هست که آنها را بخواهد
بعـــد از اعام جدایـــی محرم نویدکیـــا از مس 
رفســـنجان، مســـعود شـــجاعی 39 ســـاله کـــه 
دیگـــر عضو گروه کم شـــمار مربیان جوان لیگ 
اســـت، به کرمان رفـــت تا جـــای او را بگیرد اما 
بـــا احتســـاب اینکـــه شـــجاعی بعد از کســـب 
نتایجـــی بســـیار ضعیـــف در هـــوادار در اواخر 
فصل گذشـــته از کار برکنار شـــده بود، او را هم 
باید وارد شـــده به همان چرخه مربیان تکراری 

و همیشـــگی لیگ برتر تلقی کـــرد. مربیانی که 
تیـــم داشتن شـــان در هر فصلی قطعی اســـت 
و دیـــر و زود دارد اما ســـوخت و ســـوز ندارد. در 
ایـــن اثنـــا، اگر مربیـــان مذکـــور دو ســـه تیم را 
هم بـــه دســـته ای پایین تر ســـوق بدهنـــد، باز 
خطـــری تهدیدشـــان نمی کند و انـــگار نه انگار 
کـــه باعث هدر رفتن ســـرمایه گذاری میلیاردی 
برخی تیم ها شـــده اند و همیشـــه تیمی هست 
کـــه آنهـــا را بخواهد و اســـتخدام کنـــد. بدون 
تیـــم مانـــدن آنها نیز همـــان طور کـــه پیش تر 
گفتیـــم، نهایتـــاً دو مـــاه به طـــول می انجامد و 
همیشـــه باشـــگاهی هســـت که در یک بزنگاه 
خـــاص آنها را بخواهد و اســـتخدام کند. برخی 
می گوینـــد دلیـــل همیشـــه تیم دار بـــودن آنها 
ایـــن اســـت کـــه ایجینت هـــای زرنگـــی دارنـــد 
امـــا چـــه ایـــن گمانه زنـــی صحیح باشـــد و چه 
غلط، خطـــا و کم توجهـــی اصلی از باشـــگاه ها 
و مدیرانی ســـر می زنـــد که بدون بـــرآورد دقیق 
اوضاع و بررســـی کارنامه مربیـــان در تیم های 
قبلـــی محـــل کارشـــان دائماً بـــه همیـــن افراد 
روی می آورنـــد و تو گویی نوآوری و عملکردهای 
مبتنـــی بـــر اســـتعدادهای ذاتـــی و ابداعـــات و 
شهامت ها و پیروز شـــدن شروط اصلی جذب 
مربی نیســـت. شاید هم شـــرط کامیاب شدن 
در این عرصه و شـــعار مرتبط بـــا آن، مضمونی 
از این قبیل باشـــد: هر چه ناکام تـــر، موفق تر.

تیـــم تراکتـــور از هفت بازی صاحب 4 پیـــروزی بوده که هیچ کدام آنها در خانه به دســـت 
نیامده است.

 اســـکوچیچ کـــه در لیگ قهرمانان آســـیا پیروزی آســـانی را مقابل نماینده تاجیکســـتان 
کســـب کرده بســـیار امیدوار اســـت که در بازی امروز این طلسم شکسته شـــود. او چند 
بازیکنـــش را به دلیل محرومیـــت و مصدومیت در اختیار نخواهد داشـــت. در آن طرف 
میـــدان تیمی قرار دارد کـــه در دو بازی آخرش هشـــت گل زده و کاماً غیرقابل پیش بینی 
اســـت. آنها اگر دو گل هم از حریف شـــان دریافـــت کنند، توانایـــی زدن 4 گل را دارند. به 

همین دلیل برای پرشـــورها این بازی فوق العاده ســـخت و حســـاس اســـت.

فـــولاد خوزســـتان یا فـــولاد مبارکه؛ هر دوتیـــم به لحاظ ســـاختاری از بهتریـــن و کامل ترین 
تیم هـــای فوتبال کشـــورمان بوده و با اینکـــه هزینه های قابل توجهی را هـــم صرف کرده اند 
اما نتایج شـــان سینوســـی اســـت. یحیـــی گل محمدی که فکـــرش را نمی کرد پیـــروزی 2 بر 
یک در اراک را با شکســـت 2-4 عوض کنـــد، حالا تنها چیزی که از شـــاگردانش می خواهد، 
جبران آن شکســـت تلخ و ســـنگین اســـت. در آن طرف هم مورایس با ســـپاهان نتوانسته 
انتظـــارات را بـــرآورده کنـــد. او اگر امروز هم ســـه امتیـــاز را در اهواز جا بگذارد، شـــاید جای 

خـــودش را روی نیمکت ســـپاهان قبل از پایان قراردادش از دســـت بدهد.

تیم  بی  مر سر بیعی  ر محمد 
ذوب آهن درباره نتایج سینوسی 
تیمش می گوید: »قطعاً آن چیزی 
مخصوصاً  ست  ا من  نظر  مد که 
با نتایجی که در چند سال اخیر 
گرفته ایم، در این فصل به دست 
تیم  از  انتظارات  است.  نیامده 
خُب  ولی  است  بالاتر  ذوب آهن 
با  هن  وب آ ذ تیم  ز  ا توقع  ید  با
توجه به بضاعتی که دارد منطقی 
ر  د نسته  ا تو هن  ب آ و ذ  . شد با
بسیار  راندمان  بازی ها  یکسری 
برخی  در  و  باشد  داشته  خوبی 
دیدار ها با وجود آنکه تاش زیادی 
کرده ایم، اما نتیجه مورد انتظار را 
ویم  بر سمتی  به  باید  نگرفتیم. 
این  وی  ر و  کنیم  پیدا  ثبات  که 
مسأله بیش از پیش کار خواهیم 
تا  که  نتایجی  از  بگویم  اگر  کرد. 
رضایت  گرفته ایم  فصل  اینجای 
دارم، چنین نیست. ما در چند 
فصل گذشته توانسته ایم در مس 
و ذوب آهن خود را در نیمه بالای 

همین  برای  دهیم.  قرار  جدول 
عاقه مندی و خواسته من از تیمم 
این است که توانمندی بیشتری 
یج  نتا نیم  ا بتو و  هیم  د ن  نشا
اینکه  او درباره  بهتری بگیریم.« 
وزی  پیر استقال  مقابل  تیمش 
بزرگی گرفت، اما در خانه مغلوب 
طور  این  شد،  سیرجان  گل گهر 
می گوید: »در آن بازی توانستیم 
نظر  مد که  یی  مه ها برنا می  تما
داشتیم به درستی پیاده کنیم و 
در  آمد.  دست  به  خوبی  نتیجه 
بازی دیروز بر خاف جریان بازی 
باید  خوردیم.  گل  دوم  نیمه  در 
پیش از آنکه گل می خوردیم بهتر 
از فرصت ها استفاده می کردیم تا 
به گل می رسیدیم. برخاف جریان 
بازی دروازه ما باز شد، پس از آن 
هر چه تاش کردیم و به موقعیت 
رسیدیم موفق به جبران نشدیم. 
به هر حال پیش می آید که بازی 
بهتری ارائه می کنید، اما در نهایت 
بازنده می شوید. باید دقت عمل 

خود را بالاتر ببریم تا نتایج بهتری 
کسب کنیم.« ربیعی در واکنش به 
این موضوع که فصل پیش گزینه 
سرمربیگری فولاد خوزستان بود 
اما  این فصل مس رفسنجان،  و 
در نهایت سرمربی ذوب آهن باقی 
مانده، می گوید: »نمی توانم بگویم 
بله  نبوده،  پیشنهاد هایی  چنین 
به من پیشنهاد سرمربیگری داده 
شد ولی من تحت قرارداد باشگاه 

ذوب آهن بودم و این مسأله را به 
باشگاه ها واگذار کردم. دموکراسی 
باید  که  است  حرفه ای  و  اداری 
انجام پذیرد؛ بنابراین ورود پیدا 
نکردم، پیشنهاد به من شد ولی 
به هر دو باشگاه اعام کردم که 
باید با باشگاه ذوب آهن به توافق 
باشگاه  ه  تصمیم گیرند  . برسند
ذوب آهن بود، چون با این باشگاه 

قرارداد دارم.«

تراکتور تبریز - آلومینیوم اراک

آیا طلسم می شکند

فولاد خوزستان - سپاهان

نبردی از جنس فولاد

ربیعی: ذوب آهن درباره پیشنهادها تصمیم می گیرد

برنامه لیگ برتر

هفته نهم

یکشنبه 6 آبان

تراکتور-آلومینیوم اراک   ����������������������������������  16:4۵

فولاد-سپاهان  ���������������������������������������������  18:1۵

هفته دهم لیگ برتر

چهارشنبه 9 آبان

18:۰۰ ������������������������� استقلال خوزستان -پرسپولیس 

پنجشنبه 1۰ آبان

17: 4۵ ��������������������������������������� استقلال – تراکتور 

جمعه 11 آبان

17: 3۰ ������������������������������ چادرملو اردکان- ذوب آهن 

گل گهرسیرجان- فولاد ������������������������������������ 3۰ :17

17: 4۵ ������������������������������������������� ملوان – هوادار 

سپاهان- آلومینیوم اراک �������������������������������� 4۵ :17

17: 4۵ ���������������������� شمس آذر قزوین- خیبر خرم آباد 

17: 4۵ ��������������������� نساجی مازندران- مس رفسنجان 

هفته یازدهم لیگ برتر ایران

یکشنبه 11 آذر

ذوب آهن-  شمس آذر قزوین����������������������������  17:3۰

دوشنبه 12 آذر

1۵:3۰  ����������������������������� هوادار- استقلال خوزستان

1۵:3۰ ����������������������� آلومینیوم اراک - گل گهر سیرجان

خیبر خرم آباد- ملوان������������������������������������  1۵:3۰

سه شنبه 13 آذر

16:3۰  ������������������������� تراکتور تبریز -  چادرملو اردکان

شنبه 17 آذر

پرسپولیس - نساجی مازندران��������������������������  17:3۰

2۰:۰۰ ������������������������������� فولاد خوزستان - استقلال 

یکشنبه 18 آذر

17:3۰  ������������������������������� مس رفسنجان - سپاهان 

دراگان اسکوچیچ ســـرمربی تیم فوتبال 
تراکتـــور تبریز درباره بـــازی امروز تیمش 
 : می گویـــد ک  ا ر ا لومینیـــوم  آ بـــل  مقا
»متأســـفانه فرصت زیادی بیـــن دو بازی 
نداشـــتیم. ایگـــور پوستونســـکی را بـــه 
دلیل محرومیت و ســـیدمهدی حسینی 
را بـــه علـــت مصدومیـــت در دیـــدار بـــا 
امیدها در اختیار نداریم. از ســـوی دیگر، 
ســـوکول چیکالشـــی و مهـــدی عبدی به 
شرایط مسابقه بازگشـــته اند. اراکی ها در 
بازی هـــای اخیر مقابل فـــولاد و ذوب آهن 
بـــه بردهـــای پـــرگل دســـت یافته انـــد. 
آلومینیـــوم بازیکنـــان باکیفیتی همچون 
رحمـــان جعفـــری در فاز تهاجمـــی دارد، 
امـــا تمرکـــز من بیشـــتر روی تیـــم خودم 

» . ست ا
م  عـــد دلایـــل  ه  ر بـــا ر د چیچ  ســـکو ا
دیدارهـــای  در  تراکتـــور  نتیجه گیـــری 
»فوتبـــال  می گویـــد:  اینطـــور  خانگـــی 
و  تفاقـــات  ا همیـــن  بـــه  بیتـــش  ا جذ
اســـت.  بـــودن  پیش بینـــی  غیرقابـــل 
البتـــه مـــا در تبریـــز نتوانســـتیم ببریم و 
اگـــر می خواهیم کارهـــای بزرگـــی انجام 
دهیم، بایـــد در خانه به هیـــچ تیمی باج 
ندهیم.« او درباره درخواســـتش از کریم 
باقـــری برای حضـــور در تراکتور می گوید: 

»کریـــم باقری مهره ارزشـــمندی برای هر 
تیمی اســـت. باقری هر موقع بخواهد، از 
حضورش در تراکتور اســـتقبال می کنیم، 
قدم شـــان روی چشـــم ماســـت. ایشان 
از نظر فنی و شـــخصیتی انســـان بســـیار 

است.« شـــریفی 
ســـرمربی تراکتـــور دربـــاره آمـــار بـــالای 
بازی های شـــجاع خلیل زاده در ماه های 
اخیر می گوید: »مـــا روی اتفاقات فوتبال 
گل دریافـــت کردیـــم؛ البتـــه دریافت گل 
بعد از خروج خلیـــل زاده، اهمیت حضور 
این بازیکـــن در زمین را نشـــان می دهد. 
شـــجاع ســـتون تیم ماســـت و باید فشار 
وارده بـــه او را کنترل کنیم تا با تمام توان 

در اختیارمان باشـــد.«

او در پاســـخ بـــه ســـؤالی مبنی بـــر اینکه 
»بیرانونـــد بـــرای تراکتـــور و تیـــم ملـــی 
بازیکـــن باارزشـــی اســـت«، نظـــرش را 
دربـــاره عـــدم تمرکـــز بیرانوند بـــه دلیل 
مســـائل پیش آمده اینطور بیان می کند: 
»بیرانوند بهترین دروازه بان ایران است. 
ممکـــن اســـت ایـــن اتفاقـــات ذهنش را 
درگیر کند، اما او بســـیار حرفه ای اســـت 
و اجازه نمی دهد چنین مســـائلی روی او 
تأثیر منفی بگـــذارد. من مصاحبه هایش 
را نخوانده ام و یکی از خوبی های خارجی 
بودن، همین موضوع اســـت که تمرکزم 
روی اتفاقات رســـانه ها نیست. فشردگی 
مســـابقات زیـــاد اســـت و فرصـــت ندارم 

درباره چنین مســـائلی فکـــر کنم.«

اسکوچیچ: خلیل زاده ستون تیم است

فرصت توجه به حواشی رسانه ها را ندارم
عقیلی: زیرساخت ها آنقدر ایراد دارد که عقب می افتیم

 خوب نیست درباره مورایس حرف بزنم

چرخه مربیان لیگ برتر عوض نمی شود

هرچهناکامتر،موفقتر

فاطمی: حالا یزد می تواند از هر تیمی میزبانی کند
فراز فاطمی سرپرســـت چادرملو درباره پیروزی تیمش 
مقابل هوادار می گوید: »بازی بســـیار سنگین و نزدیکی 
بـــود. از اوایل هفته گذشـــته و پـــس از بازی بـــا خیبر، 
اخبـــاری بارها به بازیکنان تأکید داشـــت کـــه این بازی 
دشـــوار خواهد بود. خدا را شـــکر توانســـتیم تیم خوب 
و پرتاش هوادار را شکســـت داده و سه امتیاز را کسب 
کنیـــم. همچنیـــن تبریک ویـــژه ای دارم بـــرای رحمتی، 
دوســـت عزیـــزم کـــه تیم جـــوان و پرتـــاش هـــوادار را 

بـــه خوبی هدایت کـــرده. این پیـــروزی را به هـــواداران 
پرشـــور اســـتان یـــزد که همیشـــه حامـــی مـــا بوده اند، 

تقدیـــم می کنیم.«
او در خصـــوص حمایت هـــا در اســـتان یزد هـــم اینطور 
از  ۲۰ ســـال اســـت کـــه تیمـــی  از  می گویـــد: »بیـــش 
اســـتان یـــزد در لیگ برتـــر نداشـــته و بنابرایـــن از نظر 
زیرســـاخت ها نیاز به تقویت داشـــت. خوشـــبختانه با 
کمک مســـئولین، مدیران ارشـــد چادرملو و اســـتاندار 

محترم، توانســـتیم ورزشـــگاه را بـــرای میزبانی در لیگ 
برتر آمـــاده کنیـــم. اکنون شـــرایط زیرســـاختی تیم به 
حدی اســـت که می توانیـــم به خوبی از همـــه تیم های 
لیـــگ برتر میزبانـــی کنیم. هدف باشـــگاه و تمام تاش 
مجموعـــه تیم کســـب رتبـــه ای تک رقمی در لیـــگ برتر 
اســـت و اینکه بتوانیم خودمـــان را در لیـــگ برتر ثابت 
کرده و برای ســـال های آینـــده، هدف هـــای بزرگتری را 

دنبـــال کنیم.«
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